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Από το υπ'αριθ.14/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ.απόφ. 415/96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Καθορισμός θέσεων άσκησης υπαίθριων στάσιμων 
εμπορικών δραστηριοτήτων στη Βέροια και έγκριση 
χορήγησης σχετικών αδειών». 

 
 
 
 Σήμερα 17 Ιουνίου του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20.00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με ημερομηνία 13-6-96 
γραπτή πρόσκληση του κ.Προέδρου που δόθηκε σ'όλους τους συμβούλους και παρέδρους 
σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο αναπληρωτής Δημάρχου κ.Μενέλαος 
Ποτουρίδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 
19 μέλη. 
 
Παρόντες Απόντες Απόντες Πάρεδροι 
1.Κ.Ασλάνογλου Δ.Αδάμου Λ.Χατζηγεωργίου 
2.Ι. Κουρουζίδης Θ.Τέτος Θ.Δεμερτζίδης 
3. Κ.Κόλβατζης Π.Καρασαββίδου  
4. Κ.Βαφείδης Χ.Παπαγεωργίου  
5.Α.Δελαβερίδης Π.Αγαθαγγελίδης  
6. Ε.Λελεκάκης  Παρόντες Πάρεδροι 
7.Κ.Πουλασουχίδης  Γ.Μπαλτζής 
8.Κ.Γκαβαϊσές   
9.Α.Μαρκούλης   
10.Α.Καραντουμάνης   
11. Λ.Τάκης   
12. Ε.Παναγιωτίδης   
13. Ο.Σιδηρόπουλος   
14. Ε.Σοφιανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 390/96 
15. Φ.Γαλανούδη -Τσανάκα      απόφασης προσήλθε ο κ.Β.Τσίλης 
16 Β.Τσίλης      αποχώρησε ο κ.Ε.Παναγιωτίδης. 
17. Γ.Χιονίδης  2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.393/96 
18. Δ.Ζαμάνης      απόφασης προσήλθε ο κ.Μαρκούλης. 
19. Μ.Αδαλόγλου  3) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.410/96 
      απόφασης αποχώρησε ο κ.Κόλβατζης 
  4) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.416/96 
      απόφασης αποχώρησε ο. κ.Χιονίδης. 
 
 
 



 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 25ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 13-6-96 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου 
οικονομικών κ.Κων/νου Πουλασουχίδη που έχει ως εξής:  Σας γνωρίζουμε ότι  σύμφωνα  με 
το άρθρο 1 παρ. 7 του Ν. 2323/95 περί υπαίθριου εμπορίου οι Δήμοι και οι Κοινότητες με 
αποφάσεις των συμβουλίων τους, οριοθετούν συγκεκριμένους χώρους στους οποίους 
καθορίζουν  αριθμό ομαδικών ή μεμονωμένων θέσεων που παραχωρούν για την άσκηση των 
υπαίθριων στάσιμων εμπορικών δραστηριοτήτων. Οι χώροι αυτοί πρέπει να βρίσκονται εκτός 
α) του ιστορικού εμπορικού, τουριστικού κέντρου των πόλεων β) των δημοτικών και λαϊκών 
αγορών, και σε απόσταση η οποία καθορίζεται από τα δημοτικά και κοινοτικά συμβούλια, 
ώστε να μην θίγονται τα καταστήματα ομοειδών ειδών με εξαίρεση τις περιπτώσεις άσκησης 
παραδοσιακών δραστηριοτήτων και γ)  περιοχών που γειτνιάζουν ή βρίσκονται σε μικρή 
απόσταση από οργανωμένες ξενοδοχειακές μονάδες και εισόδους αρχαιολογικών χώρων, 
μουσείων, μνημείων και εκκλησιών. 
 Οι παραπάνω αποφάσεις των δημοτικών και κοινοτικών συμβουλίων εκδίδονται αφού 
ληφθεί υπόψη η γνώμη του οικείου επιμελητηρίου  του εμπορικού συλλόγου,της 
ομοσπονδίας επαγγελματιών βιοτεχνών της περιοχής του αντιπροσωπευτικότερου σωματείου 
μικροπωλητών, των αρμοδίων εφοριών αρχαιοτήτων του Υπουργείου Πολιτισμού, της 
πολεοδομίας της αρμόδιας κατά τόπο Ν. Α και της οικείας υπηρεσίας της Τροχαίας. 
 Σύμφωνα με την αριθ. 236/92 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου όπως 
τροποποιήθηκε με τις αριθ. 328/92 και 312/95 όμοιές της καθορίσθηκαν οι θέσεις των 
μικροπωλητών ως εξής: α) Για μικροπωλητές καλαμποκιών, ξηρών καρπών, καστάνων το 
πάρκο Εληάς. Θέσεις 9. β) Για τα νωπά αγροτικά προϊόντα, οπωροκηπευτικά, η οδός 
Θερμοπυλών. Θέσεις 10. γ) Για καντίνες, οι είσοδοι της πόλης. Θέσεις 15. δ) Για είδη που 
πωλούνται σε θρησκευτικές γιορτές οι χώροι μπροστά στις εκκλησίες. Θέσεις 5. ε) Για είδη 
προικός, θέσεις 4. 
Α) Με το αριθ. πρωτ. 101/21-5-96 απαντητικό έγγραφό του ο Εμπορικός Σύλλογος 
γνωμοδοτεί ως εξής:  
 Δεν έχει αντίρρηση για την άσκηση των παρακάτω δραστηριοτήτων:  
   α) Μικροπωλητών Καλαμποκιών-Ξηρών Καρπών, Καστάνων. 
   β) Εκμεταλευτών Καντινών. 
   γ) Μικροπωλητών για είδη που πωλούνται σε θρησκευτικές γιορτές. 
 Αποκλείει την άσκηση των εξής δραστηριοτήτων: 
   α) Πωλητών Αγροτικών - Οπωροκηπευτικών προϊόντων. 
 β) Πωλητών ειδών προικός, επειδή στην πόλη υπάρχει μεγάλος αριθμός καταστημάτων που 
υπερκαλύπτουν τις ανάγκες του καταναλωτικού κοινού. 
Β) Με το αριθ. πρωτ. 131/23-5-96 απαντητικό έγγραφό του το επιμελητήριο Ημαθίας μας 
γνωρίζει τα παρακάτω: 
 Δεν έχει αντίρρηση για την άσκηση υπαίθριων στάσιμων εμπορικών δραστηριοτήτων: 
  α) Για μικροπωλητές καλαμποκιών, ξηρών καρπών, καστάνων. 
  β) Για καντίνες. 
  γ) Για είδη που πωλούνται σε θρησκευτικές γιορτές. 
 Δεν συμφωνεί για την άσκηση των εμπορικών δραστηριοτήτων: 
  α) Για νωπά αγροτικά προϊόντα και οπωροκηπευτικά. 
 β) Για είδη προικός, επειδή τα υπάρχοντα καταστήματα της πόλης καλύπτουν τις ανάγκες 
του καταναλωτικού κοινού. 
Γ) Με το αριθ. πρωτ. 633/4-4-96 έγγραφό της η πολεοδομία γνωμοδοτεί ως εξής: 
 Συμφωνεί σε γενικές γραμμές όσον αφορά τους χώρους εκτός από ορισμένες θέσεις. 
  α) Τον αριθμό των μικροπωλητών στο πάρκο Εληάς. 
  β) Τον αριθμό των καντινών στις εισόδους της πόλης που είναι μεγάλος. 



Δ) Με το αριθ. πρωτ. 2501/9/5-α/9-4-96 έγγραφό του το Τμήμα Τροχαίας Ημαθίας μας 
γνωρίζει ότι: Δεν έχει αντίρρηση για την έκδοση των αναφερομένων αδειών αρκεί να μην 
εμποδίζεται η ομαλή κίνηση πεζών και οχημάτων. 
Ε) Με το αριθ. πρωτ. 601/8-4-96 έγγραφό της η Εφορεία Βυζαντινών Αρχαιοτήτων 
γνωμοδοτεί: Οτι συμφωνεί ως προς τους χώρους άσκησης υπαίθριων στάσιμων 
δραστηριοτήτων.  
 Οι πλανόδιοι των οποίων οι αιτήσεις εκκρεμούν για την χορήγηση αδειών άσκησης 
υπαίθριου εμπορίου είναι οι εξής: 

1. Γεωργιάδης Σταύρος  Καντίνα 
2. Κων/νίδης Παναγιώτης  Καντίνα     
3. Γιαρήμπαμπας Ιωάννης Μικροπ. Παιχνιδιών κ.λ.π. 
4. Φεϊμ Λεωνίδας Οπωρολαχανικά 
5. Τσαντίλης Αθανάσιος Οπωρολαχανικά 
6. Μπεκιαρίδης Γεώργιος Καντίνα 
7. Λαναρής Ιωάννης Καντίνα 
8. Παπανδρώνης Χρήστος Καντίνα 
9. Λαναράς Ευάγγελος Καντίνα 

10. Ντάμτσιος Βασίλειος Είδη προικός 
11. Χ¨Λαζάρου Λάζαρος Οπωρολαχανικά 
12. Ανδρέου Σπυρίδων Καντίνα 
13. Οικονομίδης Στέλιος Είδη προικός 
14. Βώλκος Αθανάσιος Καντίνα 
15. Λαναρής Αθανάσιος Καντίνα 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ. Σ να αποφασίσει σχετικά με την 
χορήγηση ή όχι αδειών άσκησης στάσιμου πλανόδιου εμπορίου στους παραπάνω. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Ποτουρίδης,αν/τής Δημάρχου: Αυτό που γίνεται στην πόλη μας από τους πλανόδιους δεν 
είναι επιθυμητό και δεν γίνεται με ευθύνη δική μας. Πρέπει η Αστυνομική Δ/νση να λάβει 
δραστικά μέτρα, να εφαρμόσει το νόμο που λέει «κατάσχεση εμπορευμάτων». Η Δημ. 
Αστυνομία έχει κάνει πολλές φορές βεβαιώσεις παραβάσεων κυρίως στους χώρους 
στάθμευσης και όταν απαιτείται καλούνε την αστυνομία να βεβαιώσει την παράβαση. 
Ζητάμε να χαρακτηρισθούν 15 καντίνες στις εισόδους της πόλης. Είναι 9 οι αιτήσεις για τα 
καλαμπόκια. Ζητούσαμε 10 θέσεις για οπωροκηπευτικά, όμως οι αιτήσεις είναι 3 και αφού 
υπάρχει και η αντίδραση του Εμπορικού συλλόγου να τις περιορίσουμε στις 3 και για τους 
νεωτερισμούς ζητούσαμε 4 άδειες, υπάρχουν δύο αιτήσεις. Για τις θρησκευτικές γιορτές 
είναι 5 οι θέσεις. 
 Ολοκληρώθηκε επίσης η διαδικασία με τις άδειες της λαϊκής αγοράς. Ικανοποιήθηκαν 
όλες οι αιτήσεις  και  δεν  ξεπεράστηκε  το  όριο που  είχε  θέσει το  
Δ. Σ. Δόθηκαν 120 άδειες από τις 135 συνολικά θέσεις. 
Χιονίδης: Πόση διάρκεια έχει η χορήγηση που θα αποφασίσουμε; Αν έρθει αίτηση μέσα στο 
χρόνο για νεωτερισμούς, δεν θα δώσουμε; 
Ποτουρίδης: Η διάρκεια είναι για ένα χρόνο. Για τους νεωτερισμούς, παίρνανε την άδεια και 
έβγαιναν έξω από την πόλη. Φέτος δεν ήρθαν καθόλου. Αν παρουσιασθεί κανένας μπορούμε 
να κάνουμε τροπ/ση. 
Ζαμάνης: Πόσες θέσεις έχουμε στην υπαίθρια αγορά και πόσες έχουμε διαγραμμισμένες 
στους δρόμους; 
Πρόεδρος:Δεν έχει σχέση αυτό με το θέμα μας. 
Γαλανούδη: Τα οπωρολαχανικά σε ποιές θέσεις θα είναι; 
Πρόεδρος: Στην οδό Θερμοπυλών. Ολες τις ημέρες πλην της ημέρας που γίνεται το παζάρι. 



Γαλανούδη: Υπάρχει δυνατότητα αυτές οι άδειες να εκδίδονται τον Ιανουάριο προκειμένου 
να εναρμονιστεί η ημερομηνία έκδοσης αδείας με την φορολογική δήλωσή τους στην 
Εφορία; Είναι αυξημένο το πρόστιμο που πληρώνουν επειδή είναι εκπρόθεσμοι. 
Κουρουζίδης: Ποιά είναι η θέση του Εμπορικού συλλόγου για τις καντίνες; 
Ποτουρίδης: Δεν υπάρχει περιορισμός από τον εμπορικό σύλλογο για τις καντίνες. Οι 
διαδικασίες χορήγησης ξεκινούν τον Ιανουάριο αλλά μέχρι να προσκομιστούν όλα τα 
δικαιολογητικά, από υπηρεσίες κ.λ.π φτάνουμε μέχρι σήμερα. 
Κουρουζίδης: Εφόσον ο Εμπορικός σύλλογος δεν έχει πρόβλημα για τις καντίνες θα 
πρότεινα να έχουμε περιθώριο για άλλη μία ή δύο καντίνες παραπάνω από τις 15 που 
προτείνονται. Ο Εμπορικός σύλλογος βάζει ζήτημα για τα οπωροκηπευτικά, όμως εκτός 
απ΄αυτόν υπάρχει και ο αγροτ. σύλλογος, οι συν/σμοί, οι αγρότες. Θα συμφωνήσω οι 
παραγωγοί να είναι από το νομό μας, να πωλούνε τα προϊόντα που γίνονται στο νομό μας 
και να μην πωλούν πορτοκάλια κ.λ.π. Βλέπω παραπάνω από δύο ντόπιους παραγωγούς να 
πωλούνε τα προϊόντα τους και νομίζω ότι αυτό που δημιουργεί το πρόβλημα είναι ο 
καθορισμός της θέσης. Ετσι δεν θα είναι και έντονο το ζήτημα για τον Εμπορικό σύλλογο. 
Προτείνω να υπάρχουν 10 θέσεις. Να διευκρινιστεί από την υπηρεσία αυτό και να μην 
υπάρχει πρόβλημα. 
Πρόεδρος: Ο αριθμός των πλανοδίων είναι ο ίδιος με τα προηγούμενα χρόνια και έχει 
καθορισθεί με απόφασή μας. Ο νόμος επιβάλλει, εκτός τον καθορισμό των θέσεων και των 
σημείων που θα πουλούνε τα προϊόντα, το Δ. Σ να αποφασίσει και για τα ονόματα.  Δεν δίνει 
το δικαίωμα στη διοίκηση. Οι θέσεις είναι σταθερές. 
Πουλασουχίδης: Υπήρξε μία αίτηση παλαιότερα από έναν ανθοκόμο να πωλεί λουλούδια 
στα νεκροταφεία. Για λόγους ίσης μεταχείρισης, νομίζω ότι θα πρέπει να καθορίσουμε μία ή 
δύο θέσεις τέτοιες. Θα υπάρξουν αντιρρήσεις από τους ανθοκόμους αλλά θα μπορούν κι’ 
αυτοί να υποβάλλουν αιτήσεις. 
Πρόεδρος: Θα πρέπει να ακολουθηθεί η διαδικασία που προβλέπει ο νόμος και γι’ αυτό 
κ.Πουλασουχίδη. Η διάταξη όμως λέει «νωπά προϊόντα, οπωροκηπευτικά». Αν θεωρεί όμως 
το Δ. Σ ότι δεν θα προκαλέσουμε την αντίδραση γενικά της αγοράς να το κάνουμε, αλλά 
πρέπει να ακολουθήσουμε τη διαδικασία που προβλέπει ο νόμος. 
Ποτουρίδης: Είναι μία θέση με μεγάλο ενδιαφέρον, θα ανοίξουμε μεγάλη πληγή. Δεύτερον, 
πρέπει να υπάρξει αίτηση και να ακολουθηθεί η νόμιμη διαδικασία. 
Λελεκάκης: Το θέμα δεν είναι καθορισμός θέσεων, αυτός έχει γίνει με παλαιότερη απόφασή 
μας. Εάν τίθεται θέμα εκ νέου να καθορίσουμε θέσεις,να το κάνουμε. 
Πρόεδρος: Είναι άλλη απόφαση, σήμερα καθορίζουμε αριθμό και ονόματα.  
Σκουμπόπουλος,Δ/ντής Δήμου: Τον αριθμό των αδειών τον καθόρισε το Δ. Σ με 
προηγούμενη απόφαση. Σήμερα καθορίζουμε τους χώρους και προτού γίνει αυτό έπρεπε να 
ζητήσουμε από τις αρμόδιες υπηρεσίες να μας πουν τη γνώμη τους για να καθορίσουμε τους 
χώρους και ταυτόχρονα το Δ. Σ να εγκρίνει και να χορηγήσει τις άδειες στους αιτούντες. Για 
τα νεκροταφεία δεν έγινε αυτή η διαδικασία και θα δημιουργηθεί θέμα. 
Γκαβαϊσές: Για τα νεκροταφεία να μην το συζητήσουμε το θέμα. Υπάρχει πρόβλημα 
οριοθέτησης λόγω του κόμβου στην είσοδο του νεκροταφείου. 
Αδαλόγλου: Φοβούμαι ότι θα διαμαρτυρηθούν οι φιλόλογοι του νομού μας και ίσως 
βαφτίζουμε το ψάρι κρέας. 
 Δεύτερον, αφού είμαστε ορθόδοξοι χριστιανοί όταν αναφερόμαστε για τα 
νεκροταφεία, ας τα αποκαλούμε κοιμητήρια. 
Πρόεδρος: Σωστή η παρατήρησή  σας για το δεύτερο θέμα. Για το πρώτο, όλοι ξέρουμε ότι 
το ψάρι δεν γίνεται κρέας. 
Γαλανούδη:  Θ’ ανοίξουν οι ασκοί του Αιόλου. Είναι εύκολο να δώσουμε άδεια σε 
ανθοκόμους, αλλά ποιοί θα μείνουν απ’ έξω; Ας συνεχιστεί έτσι. 



Βαφείδης: Οταν ακούγεται μία καινούργια απόφαση να μην μένει ξεκρέμαστο. Την αύξηση 
των καντινών να τις προσέξουμε. Δημιουργούν προβλήματα ορατότητας στους διερχομένους 
οδηγούς από τα αυτ/τα που σταματούνε για να αγοράσουν προϊόντα από τις καντίνες.  
Πρόεδρος: Υπάρχει μία πρόταση του κ.Κουρουζίδη. Να υπάρχει περιθώριο για άλλες δύο 
καντίνες. Αν υπάρξουν αιτήσεις να έρθει θέμα στο Δ. Σ. Συμφωνείτε κ.Κουρουζίδη;  
Κουρουζίδης: Ναι.  
Πρόεδρος: Να συμφωνήσουμε για τις 10 θέσεις οπωροκηπευτικών με την αίρεση ότι θα είναι 
Βεροιείς παραγωγοί εποχιακών προϊόντων και να συμφωνήσουμε και για τα 
υπόλοιπα όπως αναφέρονται στο εισηγητικό σημείωμα. 
Συμφωνεί το σώμα;  
Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ. Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Το από 13-6-96 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ.Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2. - Την υπ’ αριθ. 170/96 προγενέστερη απόφασή του σύμφωνα με την οποία καθορίστηκε ο 
αριθμός αδειών άσκησης υπαίθριων στάσιμων εμπορικών δραστηριοτήτων. 
3. - Την αρίθ. 236/92, προγενέστερη απόφασή του όπως τροπ/θηκε με τις αριθ. 328/92 και 
312/95 όμοιες, με τις οποίες καθορίσθηκαν οι θέσεις άσκησης υπαίθριων στάσιμων 
εμπορικών δραστηριοτήτων. 
4. - Τα απαντητικά έγγραφα των φορέων που αναφέρονται αναλυτικά, στο εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ.Κων/νου Πουλασουχίδη με τα οποία 
γνωμοδοτούν σχετικά. 
5. - Τις αιτήσεις των ενδιαφερομένων, για την χορήγηση αδειών άσκησης υπαίθριου 
εμπορίου, που είναι κατατιθεμένες στο Δήμο. 
6. - Το γεγονός ότι ο αριθμός των αιτήσεων των ενδιαφερομένων, για τη χορήγηση αδειών 
άσκησης υπαίθριου εμπορίου, δεν υπερβαίνει τον αριθμό που έχει καθοριστεί με 
προγενέστερη απόφασή του. 
7. - Τις διατάξεις της παρ. 7, του άρθρ. 1, του Ν. 2323/95. 

 Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 Α) Καθορίζει τις θέσεις άσκησης υπαίθριων στάσιμων εμπορικών δραστηριοτήτων 
στη Βέροια, ως εξής: 

1. Για μικροπωλητές καλαμποκιών, ξηρών καρπών, καστάνων: Το πάρκο Εληάς, θέσεις 
9. 

2. Για νωπά αγροτικά προϊόντα και οπωροκηπευτικά: Η οδός Θερμοπυλών, θέσεις 10. 
       3.   Για καντίνες: Οι είσοδοι της πόλης, θέσεις 15.      
       4.  Για είδη που πωλούνται σε θρησκευτικές γιορτές: Οι χώροι μπροστά στις   
εκκλησίες, θέσεις 5. 
       5.  Για είδη προικός: θέσεις 4. 
 Β) Εγκρίνει τη χορήγηση αδειών άσκησης υπαίθριων στάσιμων εμπορικών 
δραστηριοτήτων, σε πλανόδιους των οποίων οι αιτήσεις εκκρεμούν στην υπηρεσία, ως εξής:  
  
 1. Στον  Ιωάννη Γιαρήμπαμπα        για «Μικροπωλητή παιχνιδιών κ.λ.π» 
 2. Στον  Λεωνίδα Φεϊμ                     για «Αγροτικά προϊόντα και οπωροκηπευτικά» 
 3. Στον  Λάζαρο Χατζηλαζάρου     για «Αγροτικά προϊόντα και οπωροκηπευτικά» 
 4. Στον  Αθανάσιο Τσαντίλη           για «Αγροτικά προϊόντα και οπωροκηπευτικά» 
 5. Στον  Σταύρο Γεωργιάδη             για «Καντίνα»  
 6. Στον  Παναγιώτη Κωνσταντινίδη για «Καντίνα» 
 7. Στον  Γεώργιο Μπεκιαρίδη          για «Καντίνα» 
 8. Στον  Ιωάννη Λαναρή                   για «Καντίνα» 



 9. Στον  Ευάγγελο  Λαναρά              για «Καντίνα» 
10. Στον  Σπυρίδων Ανδρέου             για «Καντίνα» 
11. Στον  Αθανάσιο Βόλκο                για « Καντίνα» 
12. Στον  Αθανάσιο Λαναρή              για «Καντίνα» 
13. Στον  Χρήστο Παπανδρώνη         για «Καντίνα» 
14. Στον  Βασίλειο Ντάμτσιο             για «Είδη προικός» 
15. Στον  Στέλιο Οικονομίδη              για «Είδη προικός» 
 
                     
 Η απόφαση έλαβε αυξ.αριθμό 415 / 1996 
.......................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
 ΤΑ ΜΕΛΗ  

 ΠΡΟΕΔΡΟΣ  
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 

ΑΝΤΩΝΙΟΣ  ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ   

Ι.Κουρουζίδης 
Κ.Κόλβατζης  
Κ.Βαφείδης 
Α.Δελαβερίδης 
Λ.Λελεκάκης  
Κ.Πουλασουχίδης  
Κ.Γκαβαϊσές  
Α.Καραντουμάνης  
 

Λ.Τάκης  
Ε.Παναγιωτίδης 
Ο.Σιδηρόπουλος  
Ε.Σοφιανίδης  
Φ.Γαλανούδη-Τσανάκα  
Β.Τσίλης  
Γ.Χιονίδης  
Δ.Ζαμάνης  
Μ.Αδαλόγλου 

 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια 9 / 7 / 1996 

 Ο Δήμαρχος 
 
 
 
 

  ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 
 
  


